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                                                             J e g y z ő k ö n y v                         

                    Készült Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő testületének 

                                               2023.szeptember 26-án tartott üléséről. 

 

Jelen vannak: Nagy Andrásné                     polgármester       

                       Birinyi András                      alpolgármester 

                       Bernát István Jánosné 

                       Halupka Miklós 

                       Kiss Eszter                        

                       Polyák Csaba                        képviselők            

                       Kundra Erika                         jegyző                

                       Háfra László                          műszaki ügyintéző 

                       Omelkáné Csernai Andrea    óvoda-bölcsőde intézményvezető 

                       Hermán Attila                       általános iskola intézményvezető 

                       Szöllősi Aranka                     általános iskola intézményvezető-helyettes 

                       Dr. Szisz János                      háziorvos 

                       Dr. Bölöni István                   fogszakorvos 

                       Borsi Mária                            könyvtáros 

                       Nagy Bence                           művelődés-szervező 

                       Sevecsek Péter                       Pénzügyi bizottsági tag 

                       Lakosság részéről:                 1 fő 

                        

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti a megjelenteket és a tanácskozási joggal meghívott 

intézményvezetőt. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozatképes a 6 fő képviselő 

közül 5 fő jelen van, Nagy András képviselő jelezte távol maradásának okát, így a Képviselő-

testület jelenlévő tagjainak száma 6 fő.  

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Kiss Eszter képviselőt és Birinyi András alpolgármestert javasolja, 

melyet a Képviselő-testület egyhangúan elfogadott.  

 

Ezt követően javaslatot tesz a napirendi pontokra.  

 

A napirendet a Képviselő-testület az alábbiak szerint egyhangúan megszavazta. 

 

N a p i r e n d: 1.) Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről 

                                Előadó: Polgármester 

                             

                          2.) Tájékoztató a Csurgay Franciska Általános Iskola 2022/2023-as 

                                tanévben végzett tevékenységéről, a 2023/2024-es tanév indulásáról 

                                Előadó: Monori Tankerület Igazgatója 

                                Csurgay Franciska Általános Iskola intézményvezetője 

                           

                          3.) 2023.évi költségvetési rendelet módosítása 

                                Előadó: Polgármester 
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                          4.) A helyi környezetvédelméről szóló önkormányzati rendelet módosítása 

                               Előadó: Polgármester 

 

                          5.) Közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló önkormányzati rendelet  

                               módosítása   

                                Előadó: Polgármester 

 

                          6.) A temetőről és temetkezés rendjéről szóló önkormányzati rendelet  

                                 módosítása 

                                Előadó: Polgármester 

 

                          7.) Vízi-közművek gördülő fejlesztési tervének jóváhagyása, valamint a  

                                 homokfogórács cseréje 

                                Előadó: Polgármester 

 

                          8.) Táborfalva Településrendezési Eszközeinek módosításával kapcsolatos  

                               döntések meghozatala 

                                Előadó: Polgármester 

 

                          9.) Beszámoló a közművelődési feladatok ellátásáról 

                               (Jókai Mór Közösségi Színtér, Nagyközségi és Iskolai Könyvtár) 

                                Előadók: Nagy Bence művelődés-szervező 

                                               Borsi Mária könyvtáros 

 

                         10.) Tájékoztató a település egészségügyi ellátásának helyzetéről 

                               Előadók: Háziorvosok, Védőnő 

                         

                          11.) E g y e b e k 

 

 

I.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről 

                                      (Beszámoló jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Kérdezi, hogy van-e kérdés a beszámolóval kapcsolatban? 

 

Halupka Miklós képviselő: A PPR Kft perfelvételi eljárásának tárgyalásán a 3 fő lakosság 

részéről vagy önkormányzat részéről jelent meg? 

 

Nagy Andrásné polgármester: Lakosság részéről jelentek meg, nagyon kevesen képviselték az 

ügyet. 

  

Halupka Miklós képviselő: A HM Military fesztivál szervezése felől érdeklődik. 

Nagy Andrásné polgármester: Véleménye szerint nem megfelelően prezentálta a rendezvényt 

a szervező, ugyanis mindenki önkormányzati rendezvénynek gondolta. Természetesen nem az 
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volt, az önkormányzat annyiban támogatta a rendezvényt, hogy a HEMO -ot biztosította a 

honvédség részére.  

 

Halupka Miklós képviselő: A jegyző álláshelyre érkezett pályázatok felől érdeklődik. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Jelenleg kettő pályázat érkezett, és kettő érdeklődő volt. 

 

Halupka Miklós képviselő: Igaz már múltidőben beszélhetnek róla, de úgy gondolja talán 

érdemes beszélni a megállni tilos táblák kihelyezésével kapcsolatban. 

Az ügyben döntést hozónak előszőr személyesen kellett volna ez ügyben egy egyeztető 

tárgyalást folytatni az illetékes személyekkel. A lakosságnak, illetve az érintett vállalkozónak 

sok bosszút okoztak a táblák kihelyezésével, ami közel fél évig tartott. 

 

Nagy Andrásné polgármester: A táblák kihelyezésével kapcsolatban azért nem kereste meg az 

illetékes hatóság az önkormányzatot, mert a terület a MÁV és a Közútkezelő tulajdona. 

Felháborítónak tartja, hogy mindenki azt gondolta, hogy ehhez az ügyhöz az 

önkormányzatnak köze van. Több hónapba került, hogy egyeztetéseket folytasson az 

illetékesekkel az ügyben, hogy milyen módon lehet a táblákat vissza szedetni. Erről a 

vállalkozó tájékoztatva volt. 

 

Birinyi András alpolgármester: Tudomása szerint egy üzlet tulajdonosának a parkolási 

lehetőséget biztosítania kell. 

 

Háfra László műszaki ügyintéző: Ez így van, a működési engedély feltétele, hogy az üzlet 

nagyságának arányaihoz mérten saját ingatlanán belül hány parkolót kell kialakítani. 

 

Kiss Eszter képviselő: Soknak tartja azoknak a családoknak a számát, akik nem éltek a 

lehetőséggel és nem vették fel az egyszeri 10.000 forint támogatást. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Még ennyien sem vették volna fel a támogatást, ha nem lett 

volna ennyire hosszú a határidő, illetve, ha telefonon külön nem értesítették volna a 

családokat. 

 

Ezt követően a polgármester az alábbiakkal egészíti ki a beszámolóját: 

- Közmeghallgatás megtörtént, a lakosság részéről az idei évben több volt az érdeklődő, mint 

az elmúlt években. 

- Játszótér ellenőrzése szintén megtörtént, mindent rendben talált az ellenőrzést végző 

hatóság. 

-Gördeszka pálya állapotáról érkezett jelzés, hogy nem megfelelő. A felújítás ügyében 

árajánlatot kértek, mely szerint az 5 millió Ft-ba kerülne. 

-Közszolgálati ellenőrzésen minden rendben volt. 

-Szüreti felvonulás az időjárás végett elmaradt, az esti bál jól sikerült. 

- A szolgálati lakások ellenőrzése 1 lakás kivételével megtörtént. 

- Könyvtári munkakör átadása a mai napon szintén megtörtént. 

- Javasolja, hogy az október 31.-ei testületi ülés október 30-án hétfőn kerüljön megtartásra. 



 4  

 

 

 
  

A javaslattal a képviselők egyetértettek. 

 

Kundra Erika jegyző: Felhívja a figyelmet, hogy a Pénzügyi ás Ügyrendi bizottság tárgyalta a 

körforgalom építését, ezért a képviselő-testület az ügyben is hozza meg döntését. 

 

Halupka Miklós képviselő, mint a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy 

tárgyalta a bizottság a körforgalom építését, annak költségét elfogadásra javasolja azzal, hogy 

a térkövekre az ülésen elhangzottak szerinti kedvezőbb árajánlat legyen elfogadva. 

 

Háfra László műszaki ügyintéző: A térkövek vonatkozásában felvette a kapcsolatot a javasolt 

céggel, ezáltal az árajánlatban lévő 756.000 Ft-ot 467.096 Ft-ra tudták csökkenteni. 

 

Képviselők részéről további hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 

polgármesteri beszámoló, illetve a körforgó megépítésének elfogadását a csökkentett ár 

alapján. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

55/2023.( IX.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a két ülés között tett 

intézkedéseiről szóló polgármesteri tájékoztatót elfogadja.  A körforgalom beépítésének 

megemelkedett költségeit az önkormányzat 2023. évi költségvetésében biztosítja azzal, 

hogy a térkövek beszerzésénél az ismertetett kedvezőbb ajánlatot fogadja el.   

 

 

II.Napirendi pont tárgya: Tájékoztató a Csurgay Franciska Általános Iskola 2022/2023-as 

                                          tanévben végzett tevékenységéről, a 2023/2024-es tanév indulásáról 

                                        (Tájékoztató jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Hermán Attila általános iskola intézményvezető 

 

 Nagy Andrásné polgármester: Köszönti Hermán Attila intézményvezetőt, és Szöllősi Aranka 

intézményvezető-helyettest, akiktől kérdezi, hogy kívánják-e szóban kiegészíteni a 

tájékoztatót. 

 

Kiss Eszter képviselő: Tudomása szerint az iskolai tanévnyitón az önkormányzatot nem 

képviselte senki ez véletlenségből adódott? 

 

Hermán Attila intézményvezető: Mivel munkanap volt, vezető által meghozott, nevelőtestület 

által támogatott döntés volt. 

Ezt követően a pedagógus hiány végett várható nehézségekről ad bővebb tájékoztatást. 

Nem tartja kizártnak azt sem, hogy valamelyik környékbeli iskolával társultan közösen 

fognak működni. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Úgy gondolja ez ügyben a tankerületek fognak dönteni. 
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Birinyi András alpolgármester: Kedves gesztus lett volna, ha az évnyitóra, vagy évzáróra a 

képviselő-testületet meghívják. Részéről nem elfogadható, hogy munkanap volt. 

Eddig minden támogatást megadott az önkormányzat, amiben tudtak segítettek az 

intézménynek.  

 

Hermán Attila intézményvezető: Az észrevételt tudomásul vette, továbbítani fogja a 

nevelőtestület felé. Úgy gondolták az évnyitót maguk között csendben meghívott vendégek 

nélkül tartják meg. 

 

Nagy Andrásné polgármester: A tantestület lehet, hogy nincs megfelelően tájékoztatva, arról, 

hogy az önkormányzat mennyi összeggel támogatta az intézményt az elmúlt évek alatt. 

Csak tájékoztatásként mondja el, hogy az önkormányzat 2020-2023 év között 13.379.956 

forint támogatást biztosított az iskola részére beruházásokra. A révfülöpi táborra minden 

évben 350.000 forintot biztosítanak a táborozó gyerekek számára, az idén 3 kisérő pedagógus 

is kapott támogatást. A nyári táboroztatásokat az önkormányzat az idei évben 565.000 

forinttal támogatta. A Táborfalvi Diákévek Alapítvány részére 400.000 forint pénzügyi 

támogatást biztosítottak a civil szervezetek pénzügyi támogatására kiírt pályázati keretből. 

Kérdezi, hogy az alapítvány mekkora vagyonnal rendelkezik. 

 

Hermán Attila intézményvezető: Tájékoztatást ad az alapítvány az napi tőkéjéről. 

Magán tőkéből, saját finanszírozásból tartja fent az alapítványt. 

Szívesen átadja az alapítvány vezetését olyan helyi személynek, aki ugyanazokat az értékeket 

képviseli, mint a jelenlegi kuratóriumi tagok. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Könyvtárral kapcsolatban, felvetődött, hogy nagy a 

valószínűsége annak, hogy előbb-utóbb szükség lesz a könyvtárnak kialakított 2 tanteremre is, 

a megnövekedett diák létszám végett. Egyelőre nincs még olyan megfelelő hely ahová esetleg 

átköltöztethető lenne. Régóta felmerülő probléma ugyanis, hogy nem egyszerű a 

megközelítése a lakosság számára. 

Jelenleg kapucsengő felszerelésével próbálják majd az olvasók bejutását megkönnyíteni. 

A beruházás 150-300.000 Ft között várható, de mindezek ellenére megkeresi a tankerület 

igazgatóját, és kérni fogja a szabad bejárást az iskolába a könyvtári órák idejére. 

 

Hermán Attila intézményvezető: Ez már régóta probléma, sajnos az épület adottsága nem jó, a 

jogszabályokat betartva az oktatási intézményt zárva kell tartaniuk 8-16 óra közötti időben, 

mivel számukra a gyerekek biztonsága az első. Megoldásként a hátsó nagykapu nyitva 

hagyását tudja elképzelni, de ahogyan a fenntartó rendelkezni fog ez ügyben ő úgy fog eljárni. 

A héten fogja megkapni a könyvtár tervezett új nyitva tartását, utána tud választ adni arra, 

hogy a tervezet kivitelezhető-e és milyen formában. A felmerülő problémát mindenképpen 

jelezni fogja a fenntartó felé. 

 

Kundra Erika jegyző: Feltétlenül megoldást kell találni arra, hogy a könyvtárat a lakosság úgy 

tudja látogatni, hogy a lehető legkisebb mértékben zavarja a köznevelési intézményt.  
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Hermán Attila intézményvezető: Jelenleg nincs veszélyben a könyvtár, csak arra az időszakra 

gondol, ha kimagaslóan megnövekszik a tanulói létszám, jelenleg elég tanteremmel 

rendelkeznek. 

 

Ezt követően a rendezvények közös megszervezésével felmerülő problémákat vitatják meg.  

 

Halupka Miklós képviselő: Megérti intézményvezető urat, hogy nem egyszerű a feladata, 

pedagógus hiánnyal is biztosítaniuk kell a tanulók megfelelő oktatását. 

Naponta többször megy be az iskolába, csak pozitív dolgokat tud mondani a pedagógusok és a 

személyzet hozzáállásáról. 

 

Képviselők részéről további hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 

Csurgay Franciska Általános Iskola 2022/2023-as tanévben végzett tevékenységéről, a 

2023/2024-es tanév indulásáról szóló tájékoztató elfogadását. 

 

 Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

56/2023.(IX.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Csurgay Franciska 

Általános Iskola 2022/2023-as tanévben végzett tevékenységéről, a 2023/2024-es tanév 

indulásáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

 

III.Napirendi pont tárgya: 2023.évi költségvetési rendelet módosítása 

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

                                 

Nagy Andrásné polgármester: Tegnap tárgyalta a napirendi pontot a Pénzügyi és Ügyrendi 

bizottság, megkéri elnök urat, hogy tájékoztassa a képviselőket a bizottság döntéséről. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy 

tárgyalták a napirendi pontot, és egyhangúan javasolják a képviselő-testületnek a 

költségvetési rendelet módosításának elfogadását. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 2023. évi 

költségvetési rendelet módosításának elfogadását. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta a 11/2023. (XI.27.) sz. önkormányzati rendeletét az 

Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 2/2023.(II.22.) önkormányzati rendelet 

módosításáról. 
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IV.Napirendi pont tárgya: A helyi környezetvédelméről szóló önkormányzati rendelet    

                                           módosítása                              

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Tegnap tárgyalta a napirendi pontot a Pénzügyi és Ügyrendi 

bizottság, megkéri elnök urat, hogy tájékoztassa a képviselőket a bizottság döntéséről. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy 

tárgyalták a napirendi pontot, és egyhangúan javasolják a képviselő-testületnek a rendelet 

módosításának elfogadását. 

 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a helyi 

környezet védelméről szóló önkormányzati rendelet módosításának elfogadását. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta a 12/2023. (XI.27.) sz. önkormányzati rendeletét a helyi 

környezet védelméről szóló 18/2015.(XI.25.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

 

 

 V.Napirendi pont tárgya: Közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló önkormányzati      

                                          rendelet módosítása   

                                        (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Tegnap szintén tárgyalta a napirendi pontot a Pénzügyi és 

Ügyrendi bizottság, megkéri elnök urat, hogy tájékoztassa a képviselőket a bizottság 

döntéséről. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy 

tárgyalták a napirendi pontot, és egyhangúan javasolják a képviselő-testületnek a rendelet 

módosításának elfogadását. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a közösségi 

együttélés alapvető szabályairól szóló önkormányzati rendelet módosításának elfogadását. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta a 13/2023. (XI.27.) sz. önkormányzati rendeletét a 

közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló 10/2014.(XII.17.) önkormányzati 

rendelet módosításáról. 
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VI.Napirendi pont tárgya: A temetőről és temetkezés rendjéről szóló önkormányzati rendelet  

                                           módosítása 

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve)                               

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

 Nagy Andrásné polgármester: Tegnap tárgyalta a napirendi pontot a Pénzügyi és Ügyrendi 

bizottság, megkéri elnök urat, hogy tájékoztassa a képviselőket a bizottság döntéséről. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy 

tárgyalták a napirendi pontot, és egyhangúan javasolják a képviselő-testületnek a rendelet 

módosításának elfogadását. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Mint ahogyan azt a tegnapi bizottsági ülésen is tárgyalták a 

rendelet módosítását a Kormányhivatal törvényességi észrevétele tette indokolttá. 

 Ugyanis a hatályos rendelet korlátozza a temetőben elhelyezhető személyek körét, mely 

szerint csak a táborfalvai lakcímmel rendelkező személyt lehet a helyi temetőben eltemetni. A 

törvényi szabályozás alapján bárki, bárhol, bármelyik temetőben öröknyugalomba helyezhető. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

57/2023.( IX.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Pest Vármegyei 

Kormányhivatalnak a Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének a 

temetőről és temetkezés rendjéről szóló 12/2022. (XI.30.) önkormányzati rendeletére 

érkezett törvényességi felhívásában foglaltakat tudomásul vette. A törvényességi 

felhívásban foglaltak ismeretében a 12/2022. (XI.30.) önkormányzati rendeletét 

felülvizsgálta. Az önkormányzati rendelet módosítása során a 15. §.(2) és (3) bekezdést 

hatályon kívül helyezte, mellyel a felhívásban megjelölt törvénysértő rendelkezéseket 

megszüntette.  

Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a törvényességi észrevétellel kapcsolatos 

jelen testületi határozatról és megalkotott rendeletről a Pest Vármegyei 

Kormányhivatalt értesítse.  

 

Majd ezt követően a polgármester szavazásra teszi fel a temetőről és temetkezés rendjéről 

szóló önkormányzati rendelet módosításának elfogadását. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta a 14/2023. (XI.27.) sz. önkormányzati rendeletét a 

köztemetőről és temetkezés rendjéről szóló 12/2022.(XI.30.) önkormányzati rendelet 

módosításáról. 
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VII.Napirendi pont tárgya: Vízi-közművek gördülő fejlesztési tervének jóváhagyása, valamint  

                                             a homokfogórács cseréje 

                                           (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve)                               

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

 Nagy Andrásné polgármester: A gördülő fejlesztési terv elfogadása mellett a 

szennyvíztisztító telep gépi rács és homokfogó cseréjének elfogadásáról is döntést kell hoznia 

a képviselő-testületnek, melyet a DAKÖV Kft bérleti díj terhére végzi el. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

58/2023.(IX.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a víziközmű-szolgáltatásról 

szóló 2011. évi CCIX. törvény 11.§-ában foglaltakra figyelemmel – táborfalvai közművel 

ivóvízellátás és a közművel szennyvízelvezetés- és tisztítás tárgyában elkészült Gördülő 

fejlesztési tervet a 2024-2038 időszakra véleményeltérés nélkül jóváhagyja. 

Felkéri a DAKÖV Dabas és Környéke Vízügyi Kft ügyvezetőjét, jóváhagyásra nyújtsa 

be a Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatal részére. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja, hogy a  

Táborfalva szennyvíztisztító telep gépi rács és homokfogó cseréjét  15.000.000 Ft+Áfa 

összegben a DAKÖV Dabas és Környéke Vízügyi Kft bérleti díj terhére elvégezze. 

 

 

VIII.Napirendi pont tárgya: Táborfalva Településrendezési Eszközeinek módosításával  

                                              kapcsolatos döntések meghozatala 

                                             (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve)                               

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Megkéri a műszaki ügyintézőt, hogy rövid tájékoztatást adjon a 

képviselőknek. 

 

Háfra László műszaki ügyintéző: A képviselő-testületnek kettő döntést kell meghoznia: 

-megindult az eljárás, kiküldésre kerültek az előzetes vizsgálati hatástanulmányok, mely 

alapján a módosításhoz nem szükséges a környezeti értékelés elkészítése 

 

- tekintettel arra, hogy megfog növekedni a vasút területe a pálya bővítése miatt, ezeket a 

területeket máshol nem lehet kijelölni, csak a vasút területe mellett. 

 

A két határozati javaslat elfogadását követően a tervező megteszi a további lépéseket. 
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Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslatok elfogadását. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

59/2023.( IX.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Településrendezési Eszközeinek – egyes közlekedésfejlesztési 

projektekkel összefüggő közigazgatási hatósági ügyek nemzetgazdasági szempontból 

kiemelt jelentőségű üggyé nyilvánításáról és az eljáró hatóságok kijelöléséről szóló 

345/2012. (XII. 6.) Korm. rendelet 1. melléklet, 2. Vasúti projektek pontja, 2.1. Országos 

vasúti közlekedési projektek alpontja, 2.1.8. (A budapesti elővárosi vasútvonalak 

rekonstrukciója), 2.1.26. (A 142. számú vasútvonal, Kőbánya-Kispest–Lajosmizse–

Kecskemét szakasz rekonstrukciója) és 2.1.109. (Kőbánya-Kispest–Lajosmizse–

Kecskemét vasútvonal szűk keresztmetszet kiváltás és villamosítás) al-alpontjaiban 

nevesített fejlesztések megvalósítása érdekében történő – módosításához készítendő 

környezeti értékelés szükségességéről 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontjában, valamint a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 1. pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, az 

egyes tervek, illetve programok környezeti vizsgálatáról szóló 2/2005. (I.11.) Korm. rendelet 

4. §-ban kapott felhatalmazás alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Táborfalva Nagyközség 

Településrendezési Eszközeinek tárgyi módosítása kapcsán, a környezet védelméért felelős 

közigazgatási szervek beérkezett előzetes véleményeivel összhangban, a környezeti 

értékelés kidolgozását nem tartja szükségesnek. 

 

1. melléklet: Környezeti vizsgálat előzetes véleményei tervezői válaszokkal 

 

Felelős: Nagy Andrásné polgármester 

Határidő: folyamatos                                                                   

 

 

 

60/2023.( IX.26.) H a t á r o z a t 

Döntés új beépítésre szánt területek kijelölése kapcsán az épített környezet alakításáról 

és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 7.§ (3) bekezdés e) pontjának 

teljesüléséről 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontjában, valamint a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 1. pontjában meghatározott feladatkörében 

eljárva, a településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának rendjéről, valamint 

egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 419/2021. (VII. 15.) Korm. 

rendelet 59.§ (2) bekezdésében, valamint az épített környezet alakításáról és védelméről 
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szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 7. § (3) bekezdés e) pontjában kapott felhatalmazás 

alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Táborfalva Nagyközség 

Településrendezési Eszközeinek tárgyi módosítása során kijelölt, a jelen határozat 1. 

mellékletét képező Új beépítésre szánt területek esetében igazolja, hogy a beépítésre 

szánt területet olyan használati célra kívánja növelni, amilyen célra a település már 

beépítésre kijelölt területén belül nincs megfelelő terület. 

 

1. melléklet: Új beépítésre szánt területek 

Felelős: Nagy Andrásné polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

 

IX.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a közművelődési feladatok ellátásáról 

                                           (Jókai Mór Közösségi Színtér, Nagyközségi és Iskolai Könyvtár) 

                                           (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve)                               

Napirend előadói: Nagy Bence művelődés-szervező 

                              Borsi Mária könyvtáros 

  

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti Borsi Mária könyvtárost, akitől kérdezi, hogy 

kívánja-e szóban kiegészíteni a beszámolóját? 

 

Borsi Mária könyvtáros: Köszöni nem kívánja kiegészíteni, kérdésekre szívesen válaszol. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a Nagyközségi 

és Iskolai Könyvtár közművelődési feladatok ellátásáról szóló beszámoló elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

61/2023.( IX.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Nagyközségi és Iskolai 

Könyvtár közművelődési feladatok ellátásáról szóló beszámolóját elfogadja. 

 

Majd ezt követően a polgármester Nagy Bence művelődés-szervezőtől kérdezi, hogy kívánja-

e szóban kiegészíteni a beszámolóját? 

 

Nagy Bence művelődés-szervező: Köszöni nem kívánja kiegészíteni, kérdésekre szívesen 

válaszol. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a Jókai Mór 

Közösségi Színtér közművelődési feladatok ellátásáról szóló beszámoló elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 
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62/2023.( IX.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Jókai Mór Közösségi 

Színtér közművelődési feladatok ellátásáról szóló beszámolóját elfogadja. 

 

 

X.Napirendi pont tárgya: Tájékoztató a település egészségügyi ellátásának helyzetérő  

                                           (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve)                               

Napirend előadói:Dr. Bölöni István fogszakorvos 

                             Dr. Szisz János háziorvos 

 

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti a megjelent doktor urakat. Dr. Bölöni Istvánnak a 

képviselő-testület nevében gratulál az arany diplomájához, további jó egészséget kíván a 

munkájához. 

 

Kéri a képviselőket amennyiben kérdésük, észrevételük van, azt tegyék fel doktor úr felé. 

 

Dr. Bölöni István fogszakorvos: Bízik benne, hogy a munkáját továbbra is eltudja látni. 

Köszöni a képviselő-testület támogatását. 

 

Ezt követően Dr. Szisz János háziorvost kérdezi, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni a 

beszámolóját? 

 

Dr. Szisz János háziorvos: Köszönetét fejezi ki a képviselő-testületnek a nehéz időszakának 

átvészelésében. A fejlesztéseket továbbra is folytatják, a gyógytorna szépen működik, a 

fizioterápiát szintén biztosítani tudják a lakosság számára, melyet igénybe is vesznek a 

betegek. Majd ezt követően a körzet statisztikai adatairól, illetve az elmúlt időszak 

működéséről ad tájékoztatást. 

 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a fogorvosi és 

az 1. számú háziorvosi körzet működéséről szóló beszámoló elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

63/2023.(IX.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a nagyközség egészségügyi 

ellátásának helyzetéről szóló fogorvosi és az 1.számú háziorvosi körzet tájékoztatóját 

elfogadja. 

 

A 2.számú háziorvosi körzet háziorvosa Dr. Wolkowski Bogdan Pawel egyéb elfoglaltsága 

végett kérte a képviselő-testületet, hogy az októberi testületi ülésen számoljon be a körzet 

működéséről. 

 

Képviselő-testület határozattal dönt a kérelem elfogadásáról és a beszámoló időpontjának 

meghatározásáról. 
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Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

64/2023.(IX.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Dr. 

Wolkowski Bogdan Pawel 2.számú háziorvosi körzet háziorvosának kérelmét elfogadja 

és a körzet működéséről szóló beszámoló megtárgyalását elnapolja. 

 

Felhívja a háziorvost, hogy a körzet egészségügyi ellátásának helyzetéről személyesen az 

október 30-ai képviselő-testületi ülésen számoljon be. A napirend elnapolására további 

lehetőséget nem biztosít.  

 

Ezt követően a polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy a védőnői szolgálat részéről 

nem jelent meg az ülésen a védőnő, azonban írásos beszámolóját megküldte. Július 1-től a 

védőnői szolgálatok állami feladat ellátásba kerültek. Egy éven keresztül helyettesítésben látta 

el a feladatot a védőnő heti 2 alkalommal a településen. A bekövetkezett változások után 

ezentúl az állam fogja biztosítani a védőnői ellátást heti 5 napban. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a védőnői 

beszámoló elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

65/2023.( IX.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a nagyközség egészségügyi 

ellátásának helyzetéről szóló védőnői tájékoztatót elfogadja. 

 

 

A 11. napirendi pont tárgyalása előtt a polgármester rövid szünetet rendel el. 

 

A szünetről visszatérve a képviselő-testület tovább folytatja munkáját. 

 

XI.Napirendi pont tárgya: E g y e b e k 

 

Nagy Andrásné polgármester: „A külterületi helyi közutak fejlesztése „beruházáshoz 

kapcsolódó közbeszerzési faladatok ellátására kiírt beszerzési eljárás lefolytatására sor került. 

Az ajánlat tételi felhívás kiküldésre került 3 ajánlattevő részére, akik az ajánlatukat határidőn 

belül megküldték. A legkedvezőbb ajánlatot a Köz-Pálya Kft adta. 

 

Kéri a képviselők javaslatát az ajánlatokkal kapcsolatban. 

 

Képviselők javasolják a legkedvezőbb árajánlatot adó céggel a szerződés megkötését.  

Polgármester szavazásra bocsátja az alábbi határozati javaslatot:  

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a VP6-7.2.1.1-21 

kódszámú – külterületi helyi közutak fejlesztése- felhívásra benyújtott  
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,, Külterületi helyi közutak fejlesztése Táborfalva Nagyközségben 2021” tárgyú projekthez 

kapcsolódóan közbeszerzési feladatok ellátása tárgyú beszerzési eljárást folytatott le mely 

eredményeként megbízza a  Köz-Pálya Kft-t a kivitelezésre irányuló közbeszerzési eljárás 

lebonyolításával.  A közbeszerzési eljárás lefolytatásának költsége 1.746.256 Ft+ÁFA. 

Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés megkötésével, a közbeszerzési 

eljárás megindításához szükséges nyilatkozatok, dokumentumok önkormányzat nevében 

történő aláírására. 

 

Határidő:2023. december 31. 

Felelős: polgármester 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

66/2023.( IX.26.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a VP6-

7.2.1.1-21 kódszámú – külterületi helyi közutak fejlesztése- felhívásra benyújtott  

,, Külterületi helyi közutak fejlesztése Táborfalva Nagyközségben 2021” tárgyú 

projekthez kapcsolódóan közbeszerzési feladatok ellátása tárgyú beszerzési eljárást 

folytatott le mely eredményeként megbízza a  Köz-Pálya Kft-t a kivitelezésre irányuló 

közbeszerzési eljárás lebonyolításával.  A közbeszerzési eljárás lefolytatásának költsége 

1.746.256 Ft+ÁFA. 

Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés megkötésével, a 

közbeszerzési eljárás megindításához szükséges nyilatkozatok, dokumentumok 

önkormányzat nevében történő aláírására. 

 

Határidő:2023. december 31. 

Felelős: polgármester 

 

Ezt követően a polgármester tájékoztatást ad az önkormányzat aktuális pénzügyi helyzetéről. 

 

Majd a képviselők a 2.számú háziorvosi körzettel kapcsolatban osztották meg véleményüket, 

tapasztalataikat az elmúlt időszakról. 

 

További hozzászólás nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt és testületi ülést 

bezárta. 

                                                                Kmft 

  

 

              Nagy Andrásné                                                                 Kundra Erika 

               polgármester                                                                          jegyző 

 

 

 

             Kiss Eszter                                                                        Birinyi András                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

             jkv. hitelesítő                                                                     jkv. hitelesítő 


